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Styrelsemöte Örtoftabygdens byalag 

                                               protokoll 2025-03-18 
 

Närvarande: Björn Strandmark (ordförande), Anders Göth (vice ordf), Annika Nilsson 

(sekr), Tommy Nilsson (kassör), Christel Andersen, Kristina Sandberg, Vanja Gottlow, 

Jörgen Mattiasson och Stina Mathiesen. 

 

Förhinder: Anita Feurstein Bardun 

 

Inbjudna: Bella Tingshammar och Eva Holmberg från valberedningen. 

 
1. Mötet öppnades och dagordning fastställdes. 

2. Kristina och Stina valdes till justerare. 

3. Genomgång av föregående protokoll från möte 250125, som lades till handlingarna 

4. Ekonomi och medlemsantal. 

Byalaget har beviljats 32 700 kr i arrangemangsbidrag från Eslövs kommun, fördeling: 

20 tkr till bokens dag, 10 tkr till föreläsningar i höst samt 2 700 kr till vårfintdagen. 

Medlemskap för 2025, vi är nu 97 medlemmar som har betalat medlemsavgift. 

Likviditeten är god.  

5. Evenemang 

a. Dialog kring Årsmötet lördagen den 29 mars, valberedningen återgav aktuell 

information om förslag till årsmötet om nya ledamöter, sekreterare och 

ordförandeposten. Årets bybo, en nominering har inkommit. Styrelsen utser 

den nominerande Jenny Friman. Årsberättelse kommer sekreteraren att skriva, 

bokslut samt revisionsberättelse samordnar sekreteraren och kassör Tommy 

Nilsson. Motioner ska inkomma senast 22 mars, ingen är inkommen än så 

länge. Föreläsning i samband med årsmötet blir Kävlingeåns vattenråd. 

Tommy ordnar med fika. 

b. Vårfintdagen med bland annat bekämpning av jättelokor är lördagen den 12 

april. Planeringsmöte inför bekämpning av jättelokor sker med Länsstyrelsen 

och Lilla Harrie byalag, digitalt den 1 april kl. 16-17. Byalaget annonserar om 

Vårfintdagen och pratar med Skånska Dagbladet som har intresse av detta. 

Annika har beställt plockare, soppåsar och bortforsling av skräp från 

kommunen. Tommy fixar engångsmuggar till saft & kaffe, servetter, kaffe och 

mjölk, 75 korv (30 tjocka, 30 smala och 15 vegetariska) korvbröd samt senap 
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och ketchup. Bidrag till Vårfintdagen används 1500 kr till artistgage, Edvard i 

Örtofta kommer att spela handpan vid grillningen. Fika och grillning äger i år 

rum i Furet. Tommy och Jörgen handlar det Byalaget behöver för ca 1200 kr 

till teknisk utrustning. 

c. Föreläsning ”Sociala medier – möjlighet eller belastning?” måndagen 28 april 

kl. 18:30 – 19:30 i Folkets hus. Annika bemannar kassan. 

d. Kulturgruppen: Bokens dag den 10 maj. Funktionärer behövs, man anmäler sig 

till Kulturgruppen. De planerar även föreläsningar kring trädgård till hösten.  

e. Byaloppis i Väggarp den 11 maj kl 10-14.  

f. ÖIS planerar anordnar bordsloppis vid Folkets hus, blir till hösten. 

6. Arbetsgrupper 

a. Arbetsgruppen för Toftaholm, möte begärt med Kraftringen och Nordic Sugar 

för att presentera planer och diskutera sponsring för genomförande av önskade 

projekt. 

b. Utbyggnaden av Väggarp – inget nytt, inväntar datum för samråd. 

c. Pendlarparkering i Örtofta – inget nytt, byggstart planeras under 2025. 

d. Hjärtstartare – inget nytt. 

7. Övrigt  

a. Medel för landsbygdsutveckling – Eslövs kommun fortsätter att utreda 

multisportbana i Örtofta. Beslut väntas första kvartalet 2025. Nya medel för 

landsbygdsutveckling delas ut av Eslövs kommun, inte Örtoftas tur i år.  

b. Sammanfattning av föreningsmöte ons 26/2, planering av olika event. Valborg 

tänds bålet kl 19.00, det kommer bli tal och körsång. Kyrkan planerar 

sommarkonserter 26 juni och den 27 juli. Även dialog kring att ev. ha en 

Återvändardag, där tidigare bybor skulle bjudas in till träff, denna idé behöver 

det ske fortsatt dialog kring.  

c. Eslövs byalagsråd (EBR) har haft möte med kommunstyrelsen, Christel och 

Stina återger kort. Det var bland annat dialog kring vägföreningarna och 

landsbygdsutveckling. Det har uppmärksammats en bugg i 

felanmälningssystemet, då autosvar gått ut att ärendet är löst utan att det varit 

så, detta ska åtgärdas. Även krisberedskap var på dagordningen, EBR önskade 

beredskapsplaner för respektive by.  

d. Tommy har ett förslag på ett välkomstbrev till nyinflyttade, där det kort 

beskrivs kring bygden och föreningslivet. Bra idé som styrelsen fortsätter 

dialog kring vid kommande styrelsemöten. 
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8. Nästa styrelsemöte blir den 20/5, med den nya styrelsen efter årsmötet. Tommy ordnar 

fika. 

9. Mötet avslutas. 

 

 

Vid protokollet:   

 

……………………………     

Annika Nilsson  

 

Justeras:  

 

Kristina Sandberg                        Stina Mathiesen 

 

……………………………        ……………………………… 

 

 


